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سرویس سیاسی-نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی برنامه پنجساله ششم را تا پایان سال تمدید 

کردند.
نمایندگان در نشست علنی مجلس شورای 
اسلامی در جریان رسیدگی به گزارش کمیسیون 
برنامــه، بودجــه و محاســبات در مــورد طرح 
دوفوریتــی اصلاح بند ز تبصــره ۲۰ ماده واحده 
قانون بودجه ۱۴۰۲ کل کشــور تمدید برنامه پنج 
ساله ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی 
جمهوری اسلامی ایران ۱۳۹۶تا ۱۴۰۰، با کلیات 
آن بــا ۱۶۰ رأی موافــق، ۸ رأی مخالف و ۵ رأی 
ممتنع از مجموع ۱۹۶ نماینده حاضر در جلســه 
موافقت کردند.محمدمهدی مفتح گزارش نحوه 

بررســی این طرح دوفوریتی در کمیسیون برنامه 
و بودجه را ارائه کرد و گفت: در برنامه ششم باید 
زمان لازم الاجرا شدن برنامه هفتم را در نظر بگیریم 
با توجه به تاخیرهای صورت گرفته اعتبار برنامه 
ششــم با وجود آنکه از سوی مجلس تمدید شد 
روبه اتمام است و لایحه برنامه هفتم پیش از پایان 

اعتبار برنامه هفتم تصویب و نهایی نخواهد شد.
وی ادامــه داد: از ایــن رو بــا توجه به زمان 
بر بودن بررســی برنامه هفتم و تائید آن از ســوی 
شورای نگهبان در کمیسیون برنامه ششم را تا پایان 

سال ۱۴۰۲ تمدید کرده ایم.
پــس از تصویب کلیات طــرح دوفوریتی 
تمدید اعتبار برنامه ششم صحن علنی وارد بررسی 

جزئیات شد. محمدمهدی مفتح پیشنهادی برای 
اصــلاح جزئیات ارائه کرد تا براســاس آن اعتبار 
قانون برنامه ششم از زمان لازم الاجرا شدن برنامه 
هفتم لحاظ شود اما نمایندگان به این پیشنهاد رأی 
مثبت ندادند و در نهایت جزئیات نیز با ۱۵۲ رأی 
موافــق، ۹ رأی مخالف و ۶ رأی ممتنع از مجموع 

۱۹۶ نماینده حاضر در جلسه تصویب شد.
براین اســاس در بنــد )ز( تبصره )۲۰( ماده 
واحده قانون بودجه سال ۱۴۰۲ کل کشور مصوب   
۲۴/    ۱۲/  ۱۴۰۱ عبارت »تا زمان تصویب لایحه 
برنامه پنجساله هفتم توسعه و حداکثر شش ماه پس 
از لازم الاجرا شــدن این قانون« به عبارت »تا پایان 

اسفندماه سال ۱۴۰۲« اصلاح می شود.

با رأی نمایندگان مجلس؛

برنامه پنجساله ششم تا پایان سال تمدید شد

حمیدرضا فولادگرمطرح کرد:

اقتصاد، مهمترین مسئله مردم است

جلیل رحیمی جهان آبادی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس عنوان کرد:

فیش های نجومی و قانونی که همچنان 
اجرا نمی شود!

سرویس سیاسی- انتشار فیش حقوقی حمید 
باقرنژاد، معاون برنامه ریزی و توسعه منابع صندوق 
ذخیره فرهنگیان که برای ۱۱ ماه، ۴۱۲ میلیون تومان 
اضافه کار گرفته بود، باعث شد رضا مراد صحرایی، 
وزیر آموزش و پرورش و رئیس هیئت امناء صندوق 
ذخیــره فرهنگیــان وی را از کار برکنار کند، اما این 
برکنــاری از اهمیت این حقوق نجومی آن هم برای 

اضافه کار کم نکرد.
موارد مشــابه از این دست هر از چند گاهی در 
رســانه ها منتشر می شــود، اما پس از پایان هیاهوی 
رســانه ای، از یادها می روند و با انتشار فیش نجومی 
دیگری ســر و صدا ها دوباره بلند می شود، اما دوباره 

به ورطه فراموشی می روند.
برنامه ششــم که به احتمال زیاد تا پایان ســال 
۱۴۰۲ توسط مجلس شورای اسلامی تمدید می شود 
برای جلوگیری از نجومی شدن فیش حقوق مدیران 
در ماده ۲۹ دولت را مکلف کرد در نخســتین ســال 
اجرایی شــدن این قانون یعنی در ســال ۹۶ سامانه 
حقوق و دســتمزد مدیران دولتی را راه اندازی کند تا 
مردم به طور شــفاف به فیش های حقوقی مدیران تا 
کارمندان عادی دسترسی داشته باشند، اما این قانون 
نه در دولت دوازدهم و نه در دولت سیزدهم اجرایی 

نشده است.
حجت الاسلام حســن نوروزی نایب رئیس 
کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار باشگاه خبرنگاران جوان در 
خصوص ســامانه حقوق و دستمزد مدیران دولتی 
گفت: یکی از چیز هایی که آرزوی ماســت به عنوان 
مجلس انقلابی این اســت کــه جلوی حقوق های 
نجومی و اجحاف بیت المال و سایر مردم گرفته شود.
وی ادامه داد: در برنامه ششم یک سقف و کفی 
برای حقوق تعیین کردیم، اما متاسفانه افراد گوناگونی 
ســعی کردند در این قانون شکاف ایجاد کنند و در 
مقابلش بایستند به طوری که این قانون غیرقابل عمل 
و رها شود حالا عده ای به عنوان اینکه ما عضو هیئت 
علمی هستیم یا عده ای به عنوان اینکه ما شرکت های 
خصوصی یا خصولتی خارج از دولت هستیم آمدند 
به طریقی در مقابل قانون قرار گرفتند البته متاسفانه از 
خود مجلس هم شــروع شد و در بودجه های سالانه 
اســتثنائات گوناگونی مثل استثنا از مالیات، استثنا از 
سقف و کف قرارداد گذاشتند و به برنامه ششم ضربه 

زدند.
نماینده مردم رباط کریم و بهارستان در مجلس 
بیان کرد: ما اصلا با شرکت خصوصی کار نداریم، اما 

شرکت های عمومی غیردولتی همگی دولتی هستند، 
چون از بیت المال استفاده می کنند.

وی افزود: دولت آیت الله رئیسی و شخص وی 
که او را به عنوان یک شخصیت ضد فساد می شناسیم 
باید مقابل این اجحاف ها قرار بگیرند و ایســتادگی 

کنند.
نوروزی با بیان اینکه دست درازی به بیت المال 
نباید انجام شود، گفت: یکی از مشکلات ما این است 
که سالانه ۱۳۰ هزار میلیارد به شهرداری ها می دهیم 
و بعد می گوییم شهرداری بخش عمومی غیردولتی 
است و هیچکس هم نباید نظارت کند، اما این ۱۳۰ 
هزار میلیاردی که ما از صنایع و مردم می گیریم و به 

آن ها می دهیم را کجا مصرف می کنند.
وی ادامه داد: یک کســی باید بگوید این ۱۳۰ 
هزار میلیارد را صرف ســرمایه گذاری پایدار کنید 
مثلا در فولاد و پتروشــیمی، چون در حقیقت دارند 
از دولت و حکومت اسلامی استفاده می کنند لذا باید 
کســی این ها را کنترل کند، اما کنترل نمی شود و اگر 
کسی آنجا دزدی کند نمی گویند اختلاس که سازمان 
بازرسی به آن ورود کند بلکه می گویند این خیانت در 
امانت است و شخص خصوصی باید شکایت کند.

نایــب رئیس کمیســیون حقوقــی و قضایی 
مجلــس تصریح کرد: آیت الله رئیســی باید مردانه 
مثل مالک اشــتر بایستد و مقابل شرکت های فولاد، 

پتروشیمی ها، شهرداری ها و شرکت های خصوصی 
حتی بانک هایی که به عنوان بانک خصوصی مطرح 
هستند و چندین برابر سرمایه خود به افراد و نزدیکان 
خود وام دادند رسیدگی کند و در مقابلش بایستد تا 

جلوی این اجحاف ها گرفته شود.
وی بیان کرد: سامانه حقوق و دستمزد مدیران 
دولتی هم اکنون در حوزه اجراست و رئیس جمهور 
باید به عنوان رئیس اجرایی مملکت پشت آن بایستد، 
چــون اگر ما قانون گذاری کنیم و دولت عمل نکند 

که فایده ای ندارد. 
جلیل رحیمی جهان آبادی عضو کمیســیون 
امنیــت ملی و سیاســت خارجی مجلــس هم در 
خصوص شفاف نشــدن حقوق و دستمزد مدیران 
گفــت: قانون وقتی تصویب شــد مجلس باید کار 
نظــارت را انجام دهد. ما یکــی از نکاتی را در همه 
سیستم های دموکراسی در جهان داریم بحث شفاف 

بودن دریافتی مسئولان است.
وی اظهــار کرد: ما نمایندگان مجلس هم آرا و 
هم مذاکراتمان شفاف است. برای فیش حقوقی هم 
اعلام آمادگی کردیم آنچه را دریافت می کنیم مجلس 
اعــلام کند که اعلام هم کردنــد، اما اینکه مدیران و 
شــرکت های دولتی فیش هــای کلان می گیرند را 
مجلس باید به آن ورود کند و نظارت بیشتری داشته 

باشد تا قانون اجرایی شود.

سرویس سیاسی-یک فعال سیاسی اصولگرا 
گفت: مشارکت در انتخابات اولویت اول و انتخاب 
بهتر اولویت دوم اســت. احزاب مختلف باید پای 
صندوق های رأی بیایند و با هم به رقابت بپردازند.
حمیدرضا فولادگر فعال سیاسی اصولگرا در 
خصوص افزایش مشــارکت در انتخابات گفت: 
به نظر مــن افزایش مشــارکت در انتخابات باید 
اولویت اول کشــور باشــد و از راه های مختلف 

می توانیم به افزایش مشارکت کمک کنیم.
وی با اشــاره به بیانات ابتدای ســال رهبری 
انقلاب در خصوص انتخابات امسال اظهار داشت: 
برای اولین بار است که مقام معظم رهبری موضوع 
رقابت را به صورت مستقل مطرح کرده اند. تا الان 

تصور ما چنین بود یک ســری راه ها برای افزایش 
مشــارکت وجود دارد و یکی از این راه ها رقابت 
اســت امــا الان رهبرانقلاب رقابت را مســتقل 
مطرح کردند، یعنی خــود رقابتی بودن انتخابات 

موضوعیت دارد.
ایــن نماینده ادوار مجلــس افزود: در بحث 
افزایش مشــارکت مهم ترین نکته افزایش سرمایه 
اجتماعی است و اینکه باید امید به مردم بازگردد. 
در واقــع راه افزایش ســرمایه اجتماعی افزایش 
امیــد و ایمان در دل مردم اســت و لازم اســت 
 امیــد به آینــده در اجتماع و در بین مردم به وجود 

آید.
مشاور کمیسیون اقتصادی مجمع تشخیص 
مصلحت نظام گفت: مردم باید احساس کنند که با 
شرکت در انتخابات بخشی از مشکلات آنها حل 
می شــود و این کار برای آینده کشــور بهتر است؛ 
مخصوصاً با اتفاقاتی که در ســال گذشته رخ داد 
و سرمایه گذاری هایی که دشمنان علیه جمهوری 
اسلامی کردند این انتخابات نقش تعیین کننده ای 
دارد و بحث ســرمایه اجتماعــی و حفظ اعتماد 

عمومی مهمترین نکته در این باره است.
وی در ادامه افزود: برای افزایش مشــارکت 
راه هایی وجود دارد یکی از این راه ها این اســت 
که دولت در همیــن ماه های باقی مانده از حیات 
دولت خود، کشــور را به گونــه ای مدیریت کند 
که مردم امیدوار شــوند. در حال حاضر مهمترین 
مســئله مربوط به مردم مبحث اقتصاد است و این 

نکته را خود رهبری نیز اشاره کردند.

فولادگــر در خصوص میزان موفقیت دولت 
حاضــر گفت: دولت ها را باید بــا توجه با میزان 
ظرفیت و توان خودشــان سنجید. هر دولتی یک 
ســری فرصت ها دارد مثــلًا بعضی ها دولت ها از 
درآمد بیشــتری برخوردار بودند و این دولت نیز 
در این دو سال نسبت به مشکلاتی که داشته است 
تلاش های انجام داده و تحرک خوبی داشته است 
کــه البته برای انجــام وعده هایش نیز نیاز به زمان 

دارد.
وی ادامــه داد: برای تحقق برنامه های دولت 
هنــوز خیلی راه داریم و خیلی نیاز به تلاش دارد، 
اثــر فعالیت ها را باید در معیشــت مردم و فعالین 

اقتصادی ببینیم.
این فعال سیاســی اصولگرا افزود: در زمینه 
فعالیــن اقتصادی دولت یک ســری تلاش های 
داشــته اســت و برای وضعیت معیشت مردم نیز 
دولت باید از استعدادهای جوان تر و در عین حال 
اندوخته های افراد با تجربه اســتفاده کند، تا بتواند 

مشکلات معیشتی مردم را کاهش دهد.
وی در خصــوص میزان مشــارکت اصلاح 
طلبان در انتخابات گفت: کســانی که نظام را قبول 
دارند باید برای هر اصلاحی که می خواهند انجام 
دهند، پای صندوق های رأی بیایند و حرف خود را 
بزنند و هیچ بهانه ای برای نیامدن در پای صندوق 
رأی وجود ندارد. به نظر من مشارکت در انتخابات 
اولویت اول و انتخاب بهتر اولویت دوم اســت و 
احزاب مختلف باید پای صندوق های رأی بیایند 

و با هم به رقابت بپردازند.

در بند ۲۹ قانون برنامه ششم توسعه، دولت مکلف شده در نخستین سال اجرایی شدن این قانون )سال ۹۶( سامانه حقوق و دستمزد 
مدیران دولتی را راه اندازی کند تا مردم به طور شفاف به فیش های حقوقی آنها دسترسی داشته باشند.

ســامانه حقــوق و دســتمزد مدیــران دولتی هــم اکنــون در حوزه اجراســت 
و رئیــس جمهــور بایــد به عنــوان رئیــس اجرایی مملکت پشــت آن بایســتد، 
چــون اگــر مــا قانون گــذاری کنیــم و دولــت عمــل نکند کــه فایده ای نــدارد. 

سرویس سیاسی - نماینده مردم 
اسدآباد در مجلس با بیان اینکه اخیراً 
از طریق رســانه ها باخبر شــدیم که 
در یکی از انبارهای استراتژیک نهاده 
های دامی متعلق به شرکت پشتیبانی 
امور دام کشور در شهرستان اسدآباد 
چندین هزار تن نهاده دامی فاسد شده 
اســت، گفت: وزیر جهاد کشاورزی 
باید اگر ترک فعل یا خیانتی صورت 
گرفته اســت، حتما برخورد کند، اما 
ایشــان متاســفانه به جای بررسی و 
پاسخگویی دقیق با فرافکنی و تناقض گویی برای انکار حقایق تلاش می کند.
کیومرث ســرمدی واله در جلســه علنی مجلس شــورای اسلامی در 
اخطاری با استناد به بند ۱۲ اصل سوم قانون اساسی گفت: امروز دامداران و 
تولیدکنندگان به دلیل عدم توانایی مالی در تامین خوراک و نهاده های دامی 
از زندگی ســاقط شــده اند. همچنین بازار گوشت و گرانی محصولات لبنی 

گرفتاری خاصی برای مردم ایجاد کرده است.
نماینده مردم اسدآباد در مجلس یازدهم ادامه داد: اخیراً از طریق رسانه 
ها باخبر شــدیم که در یکی از انبارهای استراتژیک نهاده های دامی متعلق به 
شرکت پشتیبانی امور دام کشور در شهرستان اسدآباد چندین هزار تن نهاده 
دامی فاســد شده است و این موضوعی است که مسئولان مربوطه شهرستان 

از ماه ها قبل به صورت کتبی نسبت به آن هشدار داده بودند.
وی تصریح کرد: با ورود و دستور رئیس قوه قضائیه مستندات تهیه شده 
و افساد چندین هزار تن نهاده دامی ثابت شده است، اما متاسفانه وزیر جهاد 
کشــاورزی به جای اینکه به مردم اندک احترامی بگذارد و به افکار عمومی 
پاسخ قانع کننده دهد، چرا که فساد این نهاده های دامی به مردم و بیت المال 

خسارت وارد کرده است، فرافکنی می کند.
سرمدی یادآور شد: هم اکنون وزیر جهاد کشاورزی باید اگر ترک فعل 
یا خیانتی صورت گرفته است، حتما برخورد کند، اما ایشان متاسفانه به جای 
بررســی و پاســخگویی دقیق با فرافکنی و تناقض گویی برای انکار حقایق 

تلاش می کند.
وی افزود: امروز دامداران در بخش تولید گرفتار هســتند و متاسفانه به 
دلیل ســوء مدیریت، بی توجهی و اهمال کاری شاهد بی مدیریتی در تهیه و 
توزیع نهاده هایی هســتیم که مدت ها در انبارها می ماند یا فاســد می شوند 
و به دست کشاورز نمی رسند و اگر هم به دست آنها برسند کیفیت ندارند.

نماینــده مردم اســدآباد در مجلــس یازدهم تاکید کــرد: تقاضا دارم 
درخصوص این انبار که موضوعی کشوری است و هزاران تن نهاده دامی در 
آن فاسد شده و عملًا وزیر جهاد کشاورزی آن را در تریبون و مصاحبه انکار 
می کند، دســتور داده شــود که مسئولان مربوطه به این موضوع ورود کرده و 

گرفتاری های کشاورزان به خصوص دامداران را مورد توجه قرار دهند.

ســرویس سیاســی - نایب 
رئیــس مجلس به دنبال تذکر نماینده 
شاهین شهر در خصوص فساد ۶ هزار 
تــن نهاده دامی در یکــی از انبارهای 
اســتراتژیک کشــور به کمیســیون 
کشاورزی مأموریت داد تا علت این 

موضوع را مورد بررسی قرار دهد.
حســینعلی حاجی دلیگانی در 
نشست علنی مجلس شورای اسلامی 
در قالب تذکری با اســتناد به بند )۶( 
ماده )۴۵( آیین نامه داخلی گفت: یکی 

از تکالیفی که در کمیســیون های مختلف وجود دارد به خبری برمی گردد که 
شنیدیم مبنی بر اینکه از ۱۳ هزار تن نهاده در کشور ۶ هزار تن فاسد شده است. 
وقتی این نهاده ها فاسد شود یا زیاد از حد بماند، اگر به دام داده شود مبتلا می شود 

سپس انسان نیز دچار مشکل شده بنابراین برای سلامت عمومی مضر است.
نماینده مردم شاهین شهر و میمه و برخوار در مجلس ادامه داد: ما این همه 
با کمبود نهاده مواجه هستیم ضمن اینکه دامداران و مرغداران از چند ماه قبل 
پول می سپارند تا برای آنها نهاده آورده شود در چنین شرایطی انباری در کشور 
کشــف می شــود که ۶ هزار تن نهاده در آن فاسد شده است، در این وضعیت 

دستگاه های نظارتی و کمیسیون های مربوطه کجا هستند.
وی تصریح کرد: وقتی این میزان منابع کشور در عین نیاز شدید به آنها از 
بین برود شرکت پشتیبانی و وزیر جهاد کشاورزی باید پاسخگو باشند و باید 
مقصر مشخص شود آیا ما در قبال از بین رفتن این میزان بیت المال مسئولیتی 

نداریم.
عبدالرضا مصری نایب رئیس مجلس در پاسخ به این تذکر گفت: ان شاء الله 
کمیسیون کشــاورزی به این موضوع عنایت داشته باشد و حتماً این مسئله را 

مورد بررسی قرار دهد.

سرویس سیاسی -نماینده مردم کاشمر گفت: شفافیت در مجلس شورای 
اسلامی مصوب شد و برای بررسی آن ماه ها زمان صرف شد و کار کارشناسی 
انجام گرفت، مجلس پای شفافیت ایستاد و ۱۷۸ نفر از نمایندگان آن را امضا و 
تأیید کردند. شورای نگهبان نیز آن را تأیید کرد اما در مجمع تشخیص مصلحت 

نظام مانده است، این چه وضعیتی است.
جواد نیک بین در نشست علنی مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی به 
بررسی دو فوریت لایحه سازمان توسعه مکران اشاره کرد و گفت: آقایان بهتر 
اســت اگر می خواهند فئودالی و ایالتی کردن کشور را شروع کنند از شهرهای 

بزرگ مانند تهران آغاز کنند نه از منطقه محرومی مانند سواحل مکران.
نماینده مردم کاشــمر و بردسکن و خلیل آباد، کوهسرخ در مجلس ادامه 
داد: موضوعات و قوانینی که در مجلس شورای اسلامی مصوب و در شورای 
نگهبان تأیید می شــود دولت بخش زیادی از آن را اجرا نمی کند به طور مثال 
موضوع همسان سازی حقوق کارمندان لشکری و کشوری. از بازنشستگان و 
کارمندان ســپاه ، نیروی انتظامی، ارتش سوال کنید که میزان حقوق آنها چقدر 
است. این افراد حق اعتراض دارند زیرا وقار، متانت و غیرت بازنشستگان اجازه 
اعتراض به آنها نمی دهد و کارمندان نیز به دلایل مختلف حق اعتراض ندارند.
وی تصریح کرد: حقوق بازنشســتگان معلم یا سایر بازنشستگان کفاف 
۱۰ روز زندگی آنها را هم نمی دهد، بر اســاس قانون مصوب مجلس حقوق 
بازنشستگان باید ۹۰ درصد حقوق کارمندان شود، بودجه این نیز مشخص شده 
اســت. اگر دولت اجرا نمی کند حداقل به مردم توضیح دهد که دلایل اجرایی 

نشدن این موضوع چیست.
نیک بین با اشــاره به قانون مصوب مجلس درباره واردات خودرو افزود: 
واردات خودرو موجب رفاه می شود. ارزآوری داشته و اشتغال ایجاد می کند، 
با چه زبانی باید بگوییم اگر دولت می خواهد رفاه مردم را تأمین کند باید قانون 
مصوب مجلس را اجرا کند و اگر اجرا نمی کند باید دلایل آن را بیان کند تا در 

صورت لزوم اصلاحات لازم انجام شود.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم به موضوع شفافیت اشاره کرد و ادامه 
داد: شــفافیت در مجلس شورای اسلامی مصوب شد و برای بررسی آن ماه ها 
زمان صرف شد و کار کارشناسی انجام گرفت، مجلس پای شفافیت ایستاد و 
۱۷۸ نفر از نمایندگان آن را امضا و تأیید کردند. شورای نگهبان نیز آن را تأیید 
کرد اما در مجمع تشخیص مصلحت نظام مانده است، این چه وضعیتی است؛ 
مجلس شورای اسلامی قانون مصوب می کند، شورای نگهبان آن را تأیید می کند 
اما مجمع تشــخیص مصلحت، تشخیص دیگری می دهد. زودتر کار را انجام 
دهیــد تا مردم از بلاتکلیفی دربیایند و این قانونی که نقطه اوج مجلس بوده به 

پاشنه آشیل تبدیل نشود.

سرویس سیاســی -وزیر علوم گفت: هیئــت جذب دانشگاه ها مستقل 
هستند و یک عضو هیئت علمی علاوه بر نظم و انضباط آموزشی، باید نظم و 

انضباط اداری و فرهنگی راهم رعایت کند.
محمدعلی زلفی گل، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در حاشــیه جلسه 
هیئت دولت، در واکنش به ادعا های مطرح شده درباره اخراج اساتید دانشگاه ها 
به خبرنگاران گفت: هیئت جذب دانشگاه ها مستقل هستند و بر اساس قوانین 
و مقررات اداره می شــوند و یک عضو هیئــت علمی علاوه بر نظم و انضباط 

آموزشی و پژوهشی، باید نظم و انضباط اداری و فرهنگی راهم رعایت کند.
وی افزود: هیئت های اجرایی جذب پس از بررسی گزارش های گروه های 
آموزشی دانشکده ها در خصوص اعضای هیئت  علمی تصمیم گیری می کنند 
و سعی می شود هم به منافع فردی و هم به منافع ملی توجه شود؛ طبیعی  است 
که اگر خدای ناکرده احســاس شــود در این بررســی ها و تصمیمات به یک 
عضو هیئت علمی ظلم شــده، قانون مسیر را بازگذاشته و آن شخص می تواند 
بــا مراجعه به قانون تقاضای تجدیدنظر کند و تجدیدنظر هم از طریق مراجع 

قانونی پیگیری می شود.
وزیر علوم با بیان اینکه واقعاً موضوع پایان همکاری با برخی اســاتید آن 
گونه که در فضای مجازی مطرح شده نیست، تصریح کرد: هیچ گاه یک دانشگاه 
با ســرمایه های ارزشمند خود به ناحق و به صورت غیرقانونی رفتار نمی کند و 

بی دلیل عذر کسی را نمی خواهد.
زلفی گل افزود: اساتید دانشگاه افتخارآفرینان جامعه هستند و همه توفیقات 
ما در کشور که به آن ها می بالیم، نتیجه و محصول برون داد ه ای دانشگاهی  است.
وی تأکید کرد: اســاتید، دانشــمندان و دانش آموختگان دانشــگاهی در 
دستگاه های اجرایی و صنایع مختلف حضور می یابند و خروجی آن ها اتفاقاتی 
اســت که جمهوری اســلامی به آن ها افتخار می کند؛ اساتید دانشگاه سرمایه 

نمادین کشورند و هیچ گاه علاقه مند نیستیم به آن ها بی احترامی یا ظلم شود.

- سخنگوی  سرویس سیاسی 
دولت گفت: مدت اعتبار گذرنامه ها 
برای افراد بالای ۱۵ ســال از ۵ سال به 

۱۰ سال افزایش می یابد.
علی بهادری جهرمی در حاشیه 
جلسه هیئت دولت با اشاره به این که 
»در کشور ۵۰ مشعل گازی وجود دارد 
که تا پایان سال ۲۱ مشعل به طور کامل 
خاموش شده و گاز آن هدایت خواهد 
شــد « افزود: وزارت نفت برای همه 
۵۰ مشعل برنامه دارد که در بازه زمانی 
عملیاتی خواهد شــد. وی هم چنین خبر داد :در دولت سیزدهم تعداد سینمای 

های کشور از ۵۰۰ به بیش از ۷۰۰ سینما افزایش یافته است.
وی در بخش دیگری از شخنانش خبر داد: بنا بر پیشنهاد وزارت کشور و 
تصویب هیات وزیران و به منظور تســهیل ترددهای خارج از کشور و کاهش 
هزینه ها، لایحه ای تصویب شد که به مجلس ارائه خواهد شد که طبق آن مدت 
اعتبار گذرنامه ها برای افراد بالای ۱۵ سال از ۵ سال به ۱۰ سال افزایش می یابد.
سخنگوی دولت با اشاره به موضوع ذرت های آلوده در همدان، گفت: در 
این استان شش سیلوی ذرت وجود دارد و اینکه یک سیلو از این میان مسئله ای 
داشته باشد و ما به سرعت ذهن مردم را با آن مشوش کنیم چندان جای پرداختن 

در این حد ندارد.  
وی اظهار کرد: کالاهایی که برای انبارها ذخیره ســازی می شوند، مصرف 
دامی دارند. حجم واردات ما در حوزه کالاهای اساســی به شــدت زیاد است، 
چراکه مصرف همه دام ها و طیور کشــور است. این انبارها به شکل مستمر پر 
و خالی می شــود و روال معمولی دارد. وی افزود: همه واردات این بخش در 
بدو ورود به کشــور از سوی سازمان های دامپزشکی و استاندارد ارزیابی لازم 
بهداشــتی را طی می کند. وقتی در انبارها ذخیره می شــود به صورت متناوب 
آزمایش های لازم در خصوص آن ها انجام می شــود و طبیعی است که در این 

حجم گسترده گاهی آفت هایی هم وجود داشته باشد.
ســخنگوی دولت تاکید کرد: در این زمینه هم روال معمول این است که 
آفت ها شناســایی و ســم زدایی می شود و به استفاده دامی می رسد، بخشی هم 
ممکن است امکان سم زدایی نداشته باشد که به مصرف صنعتی مثل تولید الکل 
می رسد. در همدان شش سیلو وجود دارد. اینکه یک سیلو از این میان - آن هم 
فقط در همدان و نه کل کشور - مشکلی داشته باشد و ما به سرعت ذهن مردم 

را با آن مشوش کنیم چندان جای پرداختن در این حد نداشته است و ندارد.

ســرویس سیاسی - عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی از عدم 
اجرای قانون جهش تولید مسکن و سنگ اندازی بانک ها در ارائه وام مسکن 
انتقاد کرد. علیرضا سلیمی در نشست علنی امروز )چهارشنبه، ۲۲ شهریورماه( 
مجلس شورای اسلامی در اخطار قانون اساسی به استناد اصل ۱۳۱ قانون، گفت: 
طبق قانون اساســی باید مسکن متناسب در اختیار افراد قرار گیرد مجلس نیز 

قانون جهش تولید مسکن را داشت که روی زمین مانده است.
نماینده مردم محلات و دلیجان در مجلس ادامه داد: با وجود اینکه قانون 
بانک ها را مکلف به ارائه وام مسکن کرده است اما شاهد هستیم به از ما بهتران 

وام می دهند اما وام مسکن که الزام قانونی است را اجرا نمی کنند.
وی با انتقاد از عملکرد ضعیف ســازمان ها و دســتگاه ها در زمینه تامین 
زمین برای ســاخت مسکن در شهر و شهرستان اظهار داشت: بانک ها به هیچ 
وجه وام مســکن یا وام اســتیجاری در اختیار افراد قرار نمی دهند و لازم است 
دستوری برای باز شدن این قفل داده شود تا مستاجران بتوانند تا پایان شهریور 

مسکن موردنیاز را تامین کنند.

کیومرث سرمدی؛ نماینده مجلس عنوان کرد:

وزیر جهادکشاورزی به جای فرافکنی 
پاسخگو باشد

تذکر حاجی دلیگانی پیرامون فساد 
۶ هزار تن نهاده دامی در یکی از 

انبارهای استراتژیک کشور

نیک بین عنوان کرد:

حقوق بازنشستگان کفاف ۱۰ روز 
زندگی آنها را هم نمی دهد

واکنش وزیر علوم به موضوع اخراج 
اساتید از دانشگاه ها

بهادری جهرمی در حاشیه جلسه دولت خبر داد:

افزایش اعتبار گذرنامه ها برای افراد 
بالای ۱۵ سال از ۵ سال به ۱۰ سال

سلیمی در اخطار قانون اساسی:

قانون جهش تولید مسکن روی زمین 
مانده است 
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